
Srečanje
z rejnicami in rejenčki

' V naši občini imamo okrog 80 rejenčkov, Id jim starši iz ra-
zličnih v/rokov ne morejo nuditi možnosti za /dravo rasl, skla-
den osebnostni razvoj ter usposobitev za samoslojno življenje
in delo. Za te otroke skrbijo rejniške družine, ki jim skušajo nu-
diti varen in topel drugi dom. Da bi sejim vsaj malo oddolžili za
njihov trud, je občinska skupnost socialnega skrbstva Ljubljana
Moste-Polje konec decembra lani organizirala novoletno sre-
čanje, na katerega je povabila okrog 55 rejnic, ki so pripeljale s
seboj tudi rejenčke, mlajše od 15 let. Odziv je bil lep, saj se je
zbralo okrog 110 povabljenih.

Povablje,ncem so v dvorani
moščanske glasbene šole pri-
pravili in izvajali kratek pro-
gram gojenci glasbene šole,
otroci VVZ Kodeljevo in
učenci OŠ Jožeta Moškriča. V
imenu OSSS Ljubljana
Moste-Polje je zbrane poz-
dravila tovarišica Jadekova,
predsednica IO OSSS Ljub-
Ijana Moste-Polje. Po konča-
nem programu so bile rejnice
z otroki povabljene v dvorano
KS Kodeljevo, ki so jo delavci
centra za socialno delo Ljub-
ljana Moste-Polje okrasili in
tako skušali v njej ustvarjati
novoletno ozračje. Tu jih je
najprej v imenu vseh rejnic

pozdravila in se zahvalila za
povabilo predsednica društva
rejnic Slovenije tovarišica
Mlakarjeva, nato pa je ob
skromni zakuski prišlo do
sproščenega klepeta. Ver-
jetno pa so se otroci najbolj
razveselili daril, ki jih je zan je
in za rejnice pripravil dedek
Mraz pod novoletno jelko.

Razšli so se z željo, da to
srečanje ne bi bilo zadnje,
ampak da bi v letu 1979 še
večkrat prišli skupaj in pri-
pravili rejnicam. tudi stro-
kovna predavanja, ki bi jim
lahko pomagala pri njihovem
delu z otroki.
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